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TEAMS 
Mødedeltagere: 

Forældrevalgte  
Ole Michael Hansen 
Christine Holt  
Tino Serritzlew (Ej mødt) 
Christina Meilby Jönsson  
Mikkel Kvistgaard 
 

 
 
 
 

Medarbejderrepræsentanter  
Ann Andersen  
Lone Cortiletti 
 
 

   
Fra organisationer med interesse i 
GXU 
Per Buron  
Eva Steensen  
Troels Niiendam (afbud) 
Vakant 

 
 
 
 

 

Elevrepræsentanter 
Vakant 
Vakant 

 
 

Sekretærer 
Jesper Væver Jensen 
Henrik Thomsen 
Bodil Jacobsen  
Annette Thisted  
Mia Langner  

 

 

 

 

 

 
 

Dagsorden Bemærkninger og bilag 

 Præsentation af bestyrelsens 
medlemmer 

Formanden ønskede alle et godt nytår. 
Vi startede med en kort præsentation af bestyrel-
sens medlemmer, da Mikkel Kvistgaard er nyt med-
lem af bestyrelsen. 

323  Godkendelse af dagsorden 
 

Godkendt 

324 Godkendelse af referat 
 

Formanden havde en tilføjelse til referatet: 
Mikkel Kvistgård er blevet valgt til bestyrelsen. Mik-
kel Kvistgård er skolebestyrelsesformand på Grøn-
nemoseskolen 

325 Økonomi 
Opfølgning på GXUs økonomi 

Jesper V. Jensen orienterede om den foreløbige 
budgetlægning: 
Overførslen fra 2020 estimeres til ca. 6-700.000 af-
hængigt af, hvornår de sidste betalinger falder. 
Om det bliver nødvendigt med nedjustering af læ-
rertallet i 10. kl., afhænger af elevtallet og peger ind 
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i 2022 budgettet. Den første pejling af elevtallet vil 
være ansøgertallet pr. 1.3.21.  
 
Stigningen i tildelingen skyldes bl.a. tilførte midler til 
læringscamp og UU-vejlederne. Bevillingen mangler 
de to ekstra vejlederstillinger. Ledelsen er i dialog 
med forvaltningen om dette forhold.  
 
Jesper V. Jensen foreslår, at Henrik Veiergang delta-
ger i et kommende bestyrelsesmøde for at orientere 
om læringscamp. 
 
Jesper V. Jensen forventer, at den tildelte økonomi 
kan dække skolens aktivitetsniveau. 
 
Bestyrelsen tog orienteringen til efterretning. 
 

326  GXU i Coronaens skygge 
 

Jesper V. Jensen orienterede: 
10. klasser er hjemsendt. Vi holder øje med, om der 
er elever, der ikke tjekker ind. Vi tilbyder udvalgte 
elever, at de kan komme på skolen til support både 
teknisk, moralsk og fagligt. 
TSP og HU er på skolen (nogle elever har særaftaler) 
Fritid er lukket ned. Det samme er jobsnuser (JS) og 
valgfagsundervisning. 
Valgfag og JS er på planlægning nr. 3-4, da det alle-
rede med de første restriktioner gav planlægnings-
mæssige problemer, når man ikke måtte blande 
klasser. Det komplicerer ideen med valgfag og JS, 
hvor elevernes valg/interesse er et planlægningspa-
rameter og et pædagogisk valg. 
 
Formanden spurgte til, hvilken effekt nedlukningen 
har på GXU økonomisk og psykisk. 
Jesper V. Jensen: Nedlukningen har ikke den store 
økonomiske konsekvens, men der er negative psyki-
ske effekter hos både elever og medarbejdere.  Vi er 
opmærksomme på problemet. 
Skolen skal løbende indberette status på området til 
forvaltningen. 
 
Der arbejdes på at tilbyde on-line undervisning og 
lektiecafé i fritidsundervisningen. Desuden er der 
ved at blive opbygget et beredskab, der kan hjælpe 
til, når skolerne åbner igen og evt. faglige huller skal 
lukkes op mod prøverne. 
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Formanden foreslog, at ledelsen skal være opmærk-
somme på, at der bliver kræset lidt ekstra for perso-
nalet, når skolerne åbner igen. 
 

327 GXU Handleplan 
Status på: 

- Pædagogisk metode og 
tilgang i 10 klasse og Hel-
tidsundervisning 

 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

- UU-vejledning 
 
 
 
 
 

 
 
 
 

- Skole/virksomhedssamar-
bejdet 

 
 
 

 
 
 
 
 

Jesper V. Jensen indledte punktet: 
 

- Der arbejdes på at sammenlægge 10. 
klasse/TSP og Heltidsundervisningen til en 
afdeling. 

 
- Udgangspunktet for alle GXUs aktiviteter er 

et potentialesyn på de unge, og at vi arbej-
der på et pædagogisk fundament af mentali-
sering og low arousal samt synlig læring. Vi 
har et læringssyn, der fokuserer på progres-
sion, tydelig struktur, synlige læringsmål og 
succeskriterier og feedbackkultur. Igennem 
foråret laver vi forskellige initiativer, der skal 
stimulere den faglige og pædagogiske debat 
på kryds og tværs af organisationen. 
 

- Vi tilslutter os Trine Bjergs kommunale pro-
jekt om co-teaching. Der tilføjes ekstra kom-
munale midler til dette projekt.  
 

- Vi arbejder også på opkvalificering af læ-
rerne på autismeområdet.  
 
 

- Vi har allerede ansat en ekstra vejleder og er 
i færd med at ansætte den anden ekstra vej-
leder.  

- 7. klasse skal inddrages i vejledningsindsat-
sen igennem JS forløbet. Vi har taget hul på 
arbejdet med UJ Læseplan.  
 

- Sammen med Ungeenheden og DAFU (data-
drevet forretningsudvikling) er vi involveret i 
evaluering af KUI (Kommunal unge indsats) 
 
Svære vilkår i fht. virksomhedsbesøg og 
praktikker for vores virksomhedsplaymaker 
pga. corona i forbindelse med Skole/virk-
somhedssamarbejdet. 
Partnerskabet har lavet logo og er klar. Sam-
arbejdet med DA er klar. Online eventen den 
26. februar planlægges i samarbejde med 
TEC 
 



 

Sag/Journal nr.: 20-1-17.01.05-P35  Side 4 af 5 

 
 
 
 

- Læringscamp 
 
 

 
- Ansættelse af faglig leder 

Formanden spurgte om virksomhedssamarbejdet og 
andre lignede forløb bliver brugt i skolens markeds-
føring – evt. på de sociale medier?  

 
- Læringscamp er begyndt at rekruttere elever 

til det kommende forløb. UU Vejlederne bli-
ver integreret i forløbet. 

 
- Genopslag af den faglige lederstilling:  Sam-

taler er planlagt til uge 4 
Profilen i opslaget er skærpet i. fht. til det 
tidligere opslag, så arbejdet med skolevej-
ledning er fremhævet. 
 
Når Bodil Jacobsen og Henrik Thomsen stop-
per til sommer, er ledelsesteamet beskåret i 
fht. handleplanen for GXU 
 

328 Ordet frit 
- Orientering fra bestyrel-

sens medlemmer 

Jesper V. Jensen: 
Personalesituationen:  
I Heltidsundervisningen er Camilla Bork er blevet 
fastansat, mens Mads Due og  Malene Petersen er 
blevet ansat tidbegrænset frem til sommerferien. 
 
Camilla Aller i er ansat i administrationen i samar-
bejde med Grønnemose skole 
 
Der ansættes to nye vejledere. 
Der ansættes nye værkstedslærere i næste skoleår 
 
Der skal afgives høringssvar om Søborg skole evt. 
indflytning på GXU i forbindelse med ombygning. 
Høringsperioden er fra 8.2. – 8.3. Ledelsen og for-
manden udarbejder høringssvar. Der afholdes evt. 
et ekstra bestyrelsesmøde på GXU om sagen. 
 
Eva Steensen: Det virtuelle informationsmøde på 
Gladsaxe gymnasium er flyttet til mandag d. 25.1. 
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Bilag til pkt 325 

 


